

日期：二零一六年五月二十六日(星期四)

Date：26 May 2016 (Thursday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田區議會會議室

Venue：Sha Tin District Council Conference Room

沙田區議會 Sha Tin District Council

會議通告 Notice of Meeting

- 1 地區主導行動計劃
District-led Actions Scheme
2. 沙田區議會轄下委員會的更新成員名單
Updated Member Lists of Committees under the Sha Tin District Council (STDC)
3. 二零一六至一七年度地區小型工程預留中央撥款的建議
Proposal to Reserve the Central Fund for 2016-17 District Minor Works
4. 沙田區議會擔任活動的支持機構
The STDC to Serve as Event Supporter
5. 第六屆全港運動會籌備委員會沙田區議會提名代表及徵求使用沙田區議會徽號
The 6th Hong Kong Games Organising Committee – Nomination of STDC Representative and Request for Use of STDC Logo
6. 沙田區議會代表 – 香港電台節目顧問團
Radio Television Hong Kong Programme Advisory Panel – Representative of the Sha Tin District Council (STDC)

7. 廉政公署新界東辦事處 2016 至 2017 年度工作計劃及邀請沙田區議會擔任活動的支持機構
2016-2017 Work Plan of the ICAC Regional Office (NTE) and The Sha Tin District Council to Serve as Event Supporter
8. 修訂《沙田區議會撥款申請程序及規則》
Amendment to the STDC Funding Application Procedures and Guidelines
9. 修訂《沙田區議會常規》
Amendment to the STDC Standing Orders
10. 委任增選委員的安排
Arrangements for Appointment of Co-opted Members
11. 沙田區議會轄下委員會報告
Reports of Committees under the STDC
12. 沙田區議會二零一五至二零一六財政年度結算報告
Financial Year 2015-2016 Sha Tin District Council Account Statement
13. 沙田區議會財政狀況(截至二零一六年五月十七日)
Financial Account of the STDC as at 17 May 2016
14. 沙田民政事務處二零一六至二零一七年度工作計劃
2016-2017 Work Plan of the Sha Tin District Office
15. 社區重點項目計劃進度報告
Progress Report on the Signature Project Scheme
16. 地區管理委員會報告
Report of the District Management Committee
17. 沙田民政事務處轄下各委員會成員名單
Member Lists of Committees under the Sha Tin District Office

For the English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Provision of simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources.